
ALV (Extra) 7 oktober 2021 

Aanwezig : 13 leden (incl. bestuursleden) in De Kroon, 1 lid online

1. Opening + Mededelingen
Vz. opent de vergadering om 20.08 uur en heet iedereen welkom bij de extra ALV.

Er zijn geen mededelingen. 

2. Agenda
De agenda wordt conform het voorstel vastgesteld. 

3. Begroting 2021
De Vz. geeft het woord aan beoogd penningmeester Martin Frank (MF). MF licht de 
begroting toe:

 In de begroting is EUR 20.000,- subsidie-inkomsten als stelpost opgenomen. Als 
gevolg van de pandemie zijn de uitgaven beperkt; er moet rekening gehouden 
worden met gedeeltelijke terugbetaling;

 Werkgroepen die activiteiten kunnen en willen organiseren kunnen onverminderd 
een beroep doen op het (ruim) beschikbare budget;

 Kosten van huisvesting en daarmee verband houdende uitgaven worden idealiter 
terugverdiend uit horeca-activiteiten;

Er zijn geen inhoudelijke vragen over de cijfers.

Herman Meulenbeld (HM) wijst erop dat niet alle uitgaven subsidiabel zijn. 

De vergadering stelt de begroting 2021 vast. 

4. Benoeming penningmeester
Martin Frank wordt voorgesteld als beoogd penningmeester. Hij is in de verstreken 
maanden al a.i. tot het bestuur toegetreden. 

Anja Schrage licht toe op grond waarvan de BenoemingsAdviesCommissie in afwijking 
van de gebruikelijke procesgang niet is geconsulteerd. Afgelopen zomer zijn de leden van 
de BAC allen afgetreden. Daarnaast is er op van de reglementen geen verplichting de 
BAC te consulteren en in stand te houden. 

Malika Koet (MK) merkt op dat de BAC er ook is om het bestuur te beschermen. Felix 
Stam sluit daar bij aan en breekt een lans voor een onafhankelijke commissie (‘van 
wijzen’ ^BZ) en de inrichting van een BAC.

De Vz. stelt desgevraagd vast dat er geen bezwaar is tegen de gevolgde procedure. Vz. 
zegt ernaar te streven weer en BAC in te stellen en vraagt de vergadering na te denken 
over kandidaten. 

MF stelt zich nader voor en vermeldt o.a. dat hij in het verleden voorzitter van COC 
Rotterdam is geweest. 

Er zijn geen tegenkandidaten. MF wordt bij acclamatie benoemd, applaus volgt. 

5. Kascommissie (KCC)
Felix Stam (FS) stelt zich beschikbaar als lid van de kascommissie. De vergadering stemt 
hiermee in. Felix vormt samen met Gemma Robbers de KCC. 



6. Vrijwilligershandboek 
De Vz. licht toe dat alle lid-verenigingen gebruik maken van het Vrijwilligershandboek dat 
door de federatie is samengesteld. 

Bij de implementatie hebben de lid-verenigingen de mogelijkheid een lokale vertaling van 
het Handboek te maken. Bij COC Leiden zullen MK en Bert Zinger (BZ) als vrijwilligers-
coördinatoren - verder uitrollen. De toepassing Salesforce kan daarin ondersteunen. 

Het Vrijwilligershandboek wordt vastgesteld. 

7. Vacatures
COC Leiden heeft (dringend) behoefte aan nieuwe vrijwilligers. Op de site staan de 
actuele vacatures vermeld. De Vz. licht de verschillende functies en rollen toe. 

Na het vertrek van de secretaris a.i. zullen de secretariswerkzaamheden voorlopig binnen 
het bestuur verdeeld worden. 

MK en BZ vertellen over hun ervaringen bij de wervingscampagne in de zomer. Er 
hebben zich 16 vrijwilligers gemeld waarvan een groot deel is gesproken tijdens 
voorlichtingsbijeenkomsten in De Kroon. Er is vooral interesse in Cocktail en Voorlichting. 
De belangstelling voor de horeca is gering. In combinatie met de beperkingen a.g.v. het 
Coronavirus is het wel en uitdaging het enthousiasme van de nieuwe vrijwilligers via de 
werkgroepen vast te houden.

Naar aanleiding van de dit onderwerp wordt gemeld dat de horeca inmiddels is opgestart 
om trouwe bezoekers en werkgroepen weer ruimte voor ontmoeting te geven. Er wordt 
een ‘openingsfeest’ voorbereid op 27 november 2021. Om horeca-vrijwilligers te werven 
wordt verder nagedacht de sluitingstijd op de zaterdag te vervroegen. 

8. Stand van zaken vereniging
De Coronabeperkingen dwingen de vereniging na te denken over de toekomst en zaken 
als de bestendigheid van de subsidie-inkomsten, horeca-opbrengsten en het pand. 

Als 2022 in financieel opzicht vergelijkbaar zal zijn met 2020 en 2021 dan komt op enig 
moment de continuïteit in het geding. De Vz. nodigt uit tot een open gesprek over COC 
de Kroon als plek voor ontmoeting in relatie tot de maatschappelijke doelstellingen.

De vergadering geeft aan dat er nadrukkelijk een onderscheid gemaakt moet worden 
tussen het pand en het doel van de vereniging. Het jaar 2022 wordt gezien als een 
cruciaal jaar. 

9. Rondvraag
FS laat weten dat de WG Politiek vooruitlopend op de komende gemeenteraads-
verkiezingen (maart 2022) contact heeft gezocht met politieke partijen in de gemeenten 
Leiden, Alphen aan den Rijn, Katwijk en Teijlingen, om LHBTI+onderwerpen in de 
programma’s te krijgen. 

Verder heeft hij recent ingesproken bij de gemeente Oegstgeest. In deze gemeente is 
inmiddels het voorstel voor een regenboogagenda aangenomen. 

HM vraagt of COC Leiden vertegenwoordigd is bij het hijsen van de regenboogvlag bij de 
gemeente Leiden. De Vz. is hierbij aanwezig. 

De Vz. sluit de vergadering om 21.10 uur. 


